

Бонусная программа

Мы ценим наших клиентов!

Благодарим вас за выбор наших услуг. В знак признательности мы предлагаем бонусную программу, которая позволяет получать денежные бонусы за оплату услуг — таких как хостинг, регистрация доменов и другие сервисы.

Как это работает

Начисление бонусов: бонусы начисляются автоматически после оплаты услуг.

Использование бонусов: накопленные средства можно использовать при следующих оплатах — полностью или частично, для продления хостинга, регистрации доменов и других услуг.

Отображение бонусов: сумма доступных бонусов отображается в вашем личном кабинете в виде денежных средств.

Срок действия бонусов

Каждый начисленный бонус действует 6 месяцев с момента его получения. Если в течение этого времени бонусы не были использованы — они автоматически аннулируются. Такой срок помогает поддерживать актуальность баланса и стимулирует активность пользователей.

Важно

Бонусы не подлежат обмену на реальные деньги;

Действуют только для оплаты услуг компании.

Bonus Dasturi

Biz mijozlarimizni qadrlaymiz!

Biz mijozlarimizni qadrlaymiz. Xizmatlarimizni tanlaganingiz uchun minnatdorchilik sifatida kompaniyamiz bonus dasturini taqdim etadi. Ushbu dastur hosting, domen ro'yxatdan o'tkazish va boshqa xizmatlar bo'yicha to'lov amalga oshirilganda bonus mablag'lari yig'ishga imkon beradi.

Bonuslarni Hisoblash

Xizmatlar uchun to'lov amalga oshirilgandan so'ng bonuslar avtomatik ravishda shaxsiy hisobingizga hisoblanadi.

Bonuslardan Foydalanish

Yig'ilgan bonus mablag'larini keyingi to'lovlarda — to'liq yoki qisman — hostingni uzaytirish, domen ro'yxatdan o'tkazish va boshqa xizmatlar uchun ishlatish mumkin.

Bonuslarni Ko'rish

Shaxsiy kabinetingizda mavjud bonuslar miqdori pul mablag'i ko'rinishida aks etadi.

Bonuslarning Amal Qilish Muddati

Har bir bonus olingan kundan boshlab olti oy davomida amal qiladi. Ushbu muddat tugagach, foydalanilmagan bonuslar avtomatik ravishda bekor qilinadi.

Muhim Shartlar

Bonuslar haqiqiy pulga almashtirilmaydi;

Faqat kompaniya xizmatlarini to'lash uchun amal qiladi.

Bonus Program

We value our customers!

Thank you for choosing our services. As a token of our appreciation, we offer a bonus program that allows you to earn cash rewards for services such as hosting, domain registration, and more.

How it works

Bonus accrual:

Bonuses are awarded automatically after payment for services.

Bonus use: Accumulated funds can be used for subsequent payments—in full or in part—to renew hosting, register domains, and other services.

Bonus display: the amount of available bonuses is displayed in your personal account as cash.

Bonus Validity

Each bonus accrued is valid for six months from the date it is received. If bonuses are not used within this period, they are automatically cancelled. This validity period helps keep your balance current and encourages user activity.

Important

Bonuses cannot be exchanged for real money;

Valid only for paying for company services.